
PROTOKÓŁ NR X/11 
z sesji Rady Gminy Kostomłoty 

w dniu 31 maja 2011 r. 
 
Ad. 1. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik –  Otwieram X sesję rady gminy Kostomłoty. 
Witam wiceprzewodniczącego rady powiatu Kazimierza Bubę, radnego powiatowego 
Marka Bawoła, zaproszonych gości, sołtysów, radnych. W dzisiejszej sesji uczestniczy 15 
radnych. Stwierdzam, że wszystkie podjęte dzisiaj uchwały są prawomocne.  
 
Ad. 2. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik –  Odczytam proponowany porządek obrad: 
 

Proponowany porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie programu sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji w dniu 29.03.2011 r. oraz dniu 27.04.2011 r. 
4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 
6. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych przez radnych. 
7. Informacje i komunikaty. 
8. Wnioski i zapytania. 
9. „15 minut dla wyborców”. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowego Obywatela Gminy 

Kostomłoty”. 
11.  Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Wójta sprawozdaniu 

z wykonania budżetu gminy Kostomłoty za 2010 rok. 
12.  Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Kostomłoty za 2010 rok. 
13.  Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kostomłoty o  udzielenie absolutorium 

Wójtowi Gminy Kostomłoty za 2010 rok. 
14.  Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Kostomłoty o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 
Kostomłoty za 2010 rok. 

15.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kostomłoty absolutorium z 
tytułu wykonania budżetu za 2010 rok. 

16.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty.   
17.  Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie 

zadania inwestycyjnego „Odnowienie pokryć dachowych na gminnych obiektach 
użyteczności publicznej w miejscowościach: Kostomłoty, Osiek, Jarząbkowice, 
Budziszów, Piersno, Zabłoto, Paździoro, Jenkowice, Piotrowice”. 

18.   Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu  przeciwdziałania przemocy w 
rodzinie oraz ochrony ofiar w rodzinie, w gminie Kostomłoty na lata 2011-2015. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenów wsi Wichrów oraz terenów położonych w południowej części 
wsi Kostomłoty dla działki nr 485/3, AM-2, obręb Kostomłoty. 

20.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty dla obszaru położonego w 
obrębie Godków. 

21.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty dla obszaru położonego w 
obrębie Bogdanów. 

22.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty dla obszaru położonego w 
obrębie Mieczków. 

23. Sprawy bieżące. 
24.  Prezentacja multimedialna - Ocena strategiczna systemu gospodarki odpadami na 

terenie Aglomeracji Wrocławskiej na lata 2010-2010.  
25.  Zakończenie obrad X  sesji Rady Gminy. 
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Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik –  Radni otrzymali dzisiaj wariant II projektu 
uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
terenów wsi Wichrów oraz terenów położonych w południowej części wsi Kostomłoty dla 
działki nr 485/3, AM-2, obręb Kostomłoty i uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 
nadania tytułu „Honorowego Obywatela Gminy Kostomłoty”. Czy są inne propozycje do 
porządku obrad? Proszę panie radny Żałobniak.  
 
Mariusz Żałobniak – W imieniu Komisji Rewizyjnej wnoszę o wprowadzenie do porządku 
obrad po pkt 22 projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika GOPS w 
Kostomłotach. Sprawa tą zajmowała się Komisja Rewizyjna.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Kto jest za przyjęciem wniosku radnego 
proszę o podniesienie ręki: 
kto jest za – 15 głosów  
kto jest przeciw – 0 głosów 
kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że wniosek radnego przyjęto 
jednogłośnie. Czy są jeszcze inne uwagi? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem porządku 
obrad z uwzględnioną zmianą, proszę o podniesienie ręki: 
kto jest za – 15 głosów  
kto jest przeciw – 0 głosów 
kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że porządek obrad został  
przyjęty jednogłośnie.  
 

Porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie programu sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji w dniu 29.03.2011 r. oraz dniu 27.04.2011 r. 
4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 
6. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych przez radnych. 
7. Informacje i komunikaty. 
8. Wnioski i zapytania. 
9. „15 minut dla wyborców”. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowego Obywatela Gminy 

Kostomłoty”. 
11.  Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Wójta sprawozdaniu z 

wykonania budżetu gminy Kostomłoty za 2010 rok. 
12.  Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Kostomłoty za 2010 rok. 
13.  Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kostomłoty o  udzielenie absolutorium 

Wójtowi Gminy Kostomłoty za 2010 rok. 
14.  Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Kostomłoty o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Kostomłoty za 
2010 rok. 

15.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kostomłoty absolutorium z 
tytułu wykonania budżetu za 2010 rok. 

16.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty.   
17.  Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie 

zadania inwestycyjnego „Odnowienie pokryć dachowych na gminnych obiektach 
użyteczności publicznej w miejscowościach: Kostomłoty, Osiek, Jarząbkowice, 
Budziszów, Piersno, Zabłoto, Paździoro, Jenkowice, Piotrowice”. 

18.   Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu  przeciwdziałania przemocy w 
rodzinie oraz ochrony ofiar w rodzinie, w gminie Kostomłoty na lata 2011-2015. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
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przestrzennego terenów wsi Wichrów oraz terenów położonych w południowej części 
wsi Kostomłoty dla działki nr 485/3, AM-2, obręb Kostomłoty. 

20.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty dla obszaru położonego w 
obrębie Godków. 

21.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty dla obszaru położonego w 
obrębie Bogdanów. 

22.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty dla obszaru położonego w 
obrębie Mieczków. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika GOPS w Kostomłotach. 
24.  Sprawy bieżące. 
25.  Prezentacja multimedialna - Ocena strategiczna systemu gospodarki odpadami na 

terenie Aglomeracji Wrocławskiej na lata 2010-2010.  
26.  Zakończenie obrad X  sesji Rady Gminy. 
 
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik –  Do chwili obecnej  nie wpłynęły żadne  
uwagi do protokołów. Przyjmuję, że protokoły zostały przyjęte.  
 
Ad. 4. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Proszę wójta o przedstawienie informacji o 
działalności w okresie między sesjami. Proszę Panie Wójcie. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres od dnia 
20.04.2011 r. do dnia 24.05.2011 r. 

1. Inicjatywy uchwałodawcze w sprawie: 
- nadania tytułu „Honorowego Obywatela Gminy Kostomłoty”, 
- zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Gminy Kostomłoty za 2010 rok, 
- udzielenia Wójtowi Gminy Kostomłoty absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 
2010 rok, 
- zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na rok 2011, 
- zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie zadania inwestycyjnego 
„Odnowienie pokryć dachowych na gminnych obiektach użyteczności publicznej w 
miejscowościach: Kostomłoty, Osiek, Jarząbkowice, Budziszów, Piersno, Zabłoto, 
Paździoro, Jenkowice, Piotrowice”, 
- przyjęcia programu  przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar w 
rodzinie, w gminie Kostomłoty na lata 2011-2015, 
- zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów wsi Wichrów 
oraz terenów położonych w południowej części wsi Kostomłoty dla działki nr 485/3, 
AM-2, obręb Kostomłoty, 
- przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Kostomłoty dla obszaru położonego w obrębie Godków, 
- przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Kostomłoty dla obszaru położonego w obrębie Bogdanów, 
- przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Kostomłoty dla obszaru położonego w obrębie Mieczków. 

2. Podpisanie umowy na dostawę traktora do ZGK. Była to druga firma startująca do 
przetargu, ponieważ druga firma zrezygnowała z podpisania umowy.  
3. Odbiór remontu drogi w Sikorzycach. Złożyliśmy do Agencji wnioski o zwrot 
poniesionych nakładów, zgodnie z umową na ta inwestycje mamy dostać 
dofinansowanie.  
4. Złożenie wniosków na remonty dachów w Budziszowie i Ramułtowicach (chodzi o 
nieruchomości przejęte od ANR). Jedna nieruchomość – w Piersnie nie doczekała się 
rozstrzygnięć złożenia wniosku na pomoc w remoncie, z uwagi na brak decyzji 
mieszkańców tego budynku. Przystąpienie do remontu wymaga zgody wszystkich 
stron, a takiej zgody nie ma. Jest obietnica dyrektora Agencji, że środki otrzymamy.  
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5. Udział w obchodach święta 3-go Maja  i Dnia Strażaka. Serdecznie dziękuję 
wszystkim za udział i wszystkim organizatorom.  
6. Odbiór budowy kanalizacji Wilków Średzki i Wnorów. Pragnę uspokoić mieszkańców 
Wilkowa, że droga za kościołem zostanie doprowadzona do takiego stanu, jak przed  
remontem.  
7. Udział w jubileuszu 60-lecia małżeństwa.  
8. Udział w Radzie Społecznej ZUM. Zostało omówione sprawozdanie za rok 2010. 
Wciąż są czynione starania o pozyskanie nowych specjalistów. Bardzo bym prosił, aby 
korzystać z usług lekarzy i namawiać w rozmowach sąsiedzkich osoby, które się jeszcze 
nie zapisały do ZUM.  
9. Przeprowadzenie audytu zewnętrznego na zadanie – kompleksowa kanalizacja wraz 
z modernizacją oczyszczalni. Protokół do wglądu w UG. Mamy obowiązek przy 
inwestycjach dużych, aby w połowie realizacji wydatków przeprowadzić audyt 
zewnętrzny. Zastrzeżeń grubych nie ma, są drobne uwagi.  
10. Zakończenie audytu rekomendującego do certyfikatu ISO. Podnoszenie sprawności 
pracy urzędu i podtrzymanie certyfikatu będzie wymagać ciągłej pracy, ciągłego 
doskonalenia. Musimy poprawić to, co wykazał audyt; jest kilka uchybień.  
11. Udział w konferencji „Energia w Samorządach”. 
12. Podpisanie aktów notarialnych na sprzedaż użytkowania wieczystego (Kostomłoty), 
lokalu w Jakubowicach, wyrobiska w Jenkowicach. 
13. Rozpatrzenie wniosku starosty o dofinansowanie remontu drogi powiatowej. 
14. Rozpoczęcie remontu dachu w Piersnie. 
15. Ocena aktualności studium. 
16. Spotkania z inwestorami: biogazownia, zbór. 
17. Udział w spotkaniach z dyr. ANR: przejęcie nieruchomości (drogi, która łączy drogę 
powiatową z drogą wojewódzką; odcinek 400 m przechodzi przez nieruchomość ANR-
u). 
18. Wydano zarządzenia w sprawie: 
- zmiany budżetu gminy Kostomłoty na 2011 r., 
- powołania komisji do końcowego odbioru wykonanego zadania „Odnowienie pokrycia 
dachu świetlicy w Kostomłotach”  i zadania „Odnowienie pokrycia dachu remizy OSP w 
Osieku”, realizowanych w ramach programu „Odnowienie pokryć dachowych na 
gminnych obiektach użyteczności publicznej w miejscowości: Kostomłoty, Zabłoto, 
Jenkowice, Piersno, Osiek, Piotrowice, Paździorno, Jarząbkowice, Budziszów”, 
- nabycia nieruchomości w obrębie Kostomłoty z przeznaczeniem pod drogę gminną, 
- powołania komisji do odbioru końcowego zadania pn. „Budowa sieci wodociągowej w 
Kostomłotach wraz z tranzytem do Strefy Aktywności Gospodarczej – II etap” w 
ramach zadania inwestycyjnego „Kompleksowa kanalizacja gminy Kostomłoty, 
miejscowości: Jarząbkowice i Karczyce z przebudową SUW w Piotrowicach oraz budową 
sieci wodociągowej w Kostomłotach wraz z tranzytem do Strefy Aktywności 
Gospodarczej – II etap”, 
- przekazania Radzie Gminy sprawozdania finansowego za 2010 r., 
- powołania komisji do odbioru końcowego zadania pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej 
w miejscowościach Wnorów i Wilków Średzki” w ramach projektu – „Kompleksowa 
kanalizacja sanitarna gminy Kostomłoty, miejscowości: Chmielów, Siemidrożyce, 
Wilków Średzki, Wnorów wraz   z rozbudową i modernizacją   oczyszczalni ścieków w 
Piotrowicach”. 
- wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży (Wichrów dz. nr 128/5 i 128/3 - 
działki pod przemysł i usługi, Osiek (2 lokale mieszkalne w budynku nr 79 – była 
szkoła, lokal mieszkalny w budynku nr 19 – koło kościoła) 
- podania do publicznej wiadomości informacji z wykonania budżetu gminy Kostomłoty 
za I kw. 2011 r.  
19. Wydanie decyzji administracyjnych w sprawie: 
• wycinki drzew – 6 
• nadania numeru porządkowego nieruchomości - 3 
• działalności gospodarczej – 2 
• warunków zabudowy i zagospodarowania terenu – 5 
• USC- 3  
Ponadto: 
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• przyjęto 44 wnioski o wydanie dowodu osobistego 
• wydano 40 dowodów osobistych 
• wydano 12 zaświadczeń o prowadzeniu działalności gospodarczej 
 

 
Pisma wydane w Referacie Finansowym (wydział podatków)  

w okresie od 17.04.2011r. do 19.05.2011r. 
 

 
Liczba ogółem 

 

1. Liczba zaświadczeń wydanych w danym okresie 37 

2.  Decyzje dotyczące podatku 
 

22, w tym: 

a. 
ustalające wysokość łącznego zobowiązania 
podatkowego (nakazy) 

7 

b. 
zmieniające wysokość łącznego zobowiązania 
podatkowego (przypisy/odpisy) 

26 

3. Decyzje w sprawie ulg podatkowych 

a. odroczenia Liczba ogółem = 2,  z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne =2 

b. rozłożenie na raty Liczba ogółem = 0, z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne = 0 

c. umorzenia Liczba ogółem = 6, z tego: 

Odmowne = 1 
Pozytywna w części =0 

Pozytywne = 5 
    
d. 

ulga z tytułu nabycia gruntów Liczba ogółem = 2, z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne = 2 

 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy są jeszcze pytania do sprawozdania? 
Nie widzę. 
 
Ad.5. 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła odczytał sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 
(sprawozdanie stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy są pytania do przedstawionego 
sprawozdania? Nie widzę. Przechodzimy do punktu następnego.  

Ad.6. 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Na ostatniej sesji radni zgłosili trzy wnioski. 
Wnioski złożyli Leszek Wicha – dwa i jeden ja. Otrzymaliśmy odpowiedzi na piśmie. Czy 
są uwagi? Nie, dziękuję.  
 
Ad.7. 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Poprosimy o prezentację przedstawicieli 
Firmy Esperotia Incestments z Wrocławia - Panią Agnieszkę  Król prezesa zarządu i pana 
Mariusza Żebrowskiego doradcę zarządu. 
 
Pan Mariusz Żebrowski – Firma zajmuje się realizacją projektu w zakresie biogazowi na 
terenie naszego kraju. W tej chwili firma jest w fazie kończenia projektu i w fazie 
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najbliższych 2 m-cy rozpocznie się fizyczna realizacja budowy biogazowi na terenie 
Pomorza. Jesteśmy mieszkańcami Wrocławia i rozważaliśmy od kilku miesięcy, żeby nie 
koniecznie najlepsze pomysły przekazywać w inne rejony kraju, ale zainteresować 
realizacją tych pomysłów na terenie Dolnego Śląska. Poszukiwaliśmy nowej koncepcji, 
formuły na budowę biogazowi blisko Wrocławia i spotkaliśmy się z przyjazną atmosferą 
we wstępnych rozmowach z panem wójtem na temat lokalizacji na terenie państwa 
gminy. Jeśli chodzi o sfinalizowane biogazownie, to jest ich w Polsce tylko kilka. My 
jesteśmy na etapie wyboru lokalizacji i na pewno tereny, które mieliśmy przyjemność 
obejrzeć tutaj, odpowiadają naszym wstępnym zainteresowaniom. Chcielibyśmy w 
skrócie poinformować, jak wyglądałby ten wstępny projekt, jeżeli uzyskałby państwa 
akceptację, na czym nam w szczególności zależy. Akceptacja władz, samorządu, ale i 
społeczeństwa jest dla nas priorytetem. Na temat zagrożeń i korzyści bardzo dużo osób 
posiada wiedzę. My nie chcemy przekonywać do pewnych standardów czy stereotypów. 
Czy biogazownie wydzielają zapachy, czy nie? My mówimy, że tak. Ale w jakiej odległości 
są odczuwalne, to już jest temat zasadniczy. My nie chcielibyśmy z tym polemizować, to 
jest decyzja indywidualna państwa.  
 
Pani Agnieszka Król omówiła krótko działalność firmy Esperotia, a następnie  
zaprezentowała projekt realizowany przez firmę w Stargardzie Szczecińskim – budowa 
biogazowni (prezentacja multimedialna).  
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła - Dziękuję z prezentacje planowanego przedsięwzięcia w 
naszej gminie. Szanowną radą będę informował o przebiegu prac i w razie wątpliwości 
zaprosimy państwa na spotkanie.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Państwo zapoznali się wstępnie z tematem. 
Jeśli będą państwo jeszcze chcieli porozmawiać na ten temat, to zrobimy spotkanie 
radnych i poprosimy firmę, żeby dokładnie omówić temat lokalizacji i zasady działania.  
Dzisiaj traktujemy to jako propozycję i wstęp do rozmów. Dziękuję bardzo. W związku  z 
tym, że gościmy już na sesji gościa honorowego proponuję, żebyśmy zmienili porządek 
obrad i przystąpili do pkt. 10 - podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowego 
Obywatela Gminy Kostomłoty”. Dzisiaj jest bierzmowanie w Kątach wrocławskich i księża 
chcieliby też uczestniczyć we mszy św. Kto jest za zmianą porządku obrad proszę o 
podniesienie ręki. 
Kto jest za  - 15 głosów za 
Kto jest przeciw –  0 głosów 
Kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik –Przystępujemy do pkt. 10. 
 
Ad. 10. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Chciałabym powitać na dzisiejszej sesji Ks. 
Proboszcza Jana Hruszowca, Ks. Jerzego Sieczko, Ks. Jana Jabłeckiego. Myślę, że jest to 
dzisiaj zaszczytny dzień i sesja, ponieważ po raz drugi nadajemy Tytuł Honorowego 
Obywatela Gminy Kostomłoty w całej działalności rady, tym większy, że dotyczy to 
naprawdę zacnego obywatela.    
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie nadania 
tytułu „Honorowego Obywatela Gminy Kostomłoty”. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś chciałby 
zabrać głos? Nie widzę. Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania nad 
odczytanym projektem uchwały. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały.   

  kto jest za  - 15 głosów za 
  Kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosy 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie nadania 
tytułu „Honorowego Obywatela Gminy Kostomłoty” została podjęta jednogłośnie. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Ponieważ nadanie Tytułu Honorowego 
Obywatela następuje na wniosek. W tym wypadku wniosek złożył pan wójt i proszę o 
głos. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła - Serdecznie gratuluję tytułu i w tak pięknym dniu chciałbym 
powiedzieć kilka zdań. Występowałem z ogromną satysfakcją o nadanie tego tytułu dla 
Księdza Proboszcza Kanonika Jana Hruszowca, ponieważ rzeczywiście te 36 lat obecności 
w naszej gminie zaznaczyły się wielkimi literami. Przede wszystkim pragnę powiedzieć, że 
inspiracja do wystąpienia z takim wnioskiem nadeszła od mieszkańców. To Księże 
proboszczu mieszkańcy parafii, mieszkańcy naszej gminy wyszli  z taką inicjatywą. Ja 
dopełniłem tylko formalności i miałem wielki zaszczyt to uczynić. Bo przecież te 36 lat, 
które do tej pory Ksiądz Jan spędził w naszej parafii, to wielkie działania, które Ksiądz 
uczynił tu tą swoją skromnością i swoim wyczuciem sytuacji potrafił w każdym momencie 
udzielać nam porad, wychowywać, nie tylko nas, ale i naszą młodzież. Wielu jest tutaj już 
nas dorosłych, którzy pamiętają to, co było wytyczone przez Księdza. Obecność w 
każdym ważnym momencie, w każdych ważnych wydarzeniach naszej gminy, ale w 
szczególności w szkołach, bo przecież sięgamy pamięcią do tych szkół filialnych, których 
już nie ma. To ogromne zadanie. 10 miejscowości należało do parafii Świdnica Polska. To 
nie jest łatwą rzeczą robić tak wielkie dzieła, które Ksiądz uczynił. Łatwiej jest budować 
rzeczy namacalne. Gorzej budować ludzkie charaktery i wytyczać swoim przykładem i 
swoją działalnością to, co Ksiądz tutaj uczynił i wszyscy, którzy występowali z inicjatywą, 
podkreślali tą rolę. A szczególnie mile wspominam słowa Arcybiskupa, który nie tak 
dawno w Kątach Wrocławskich powiedział – bierzcie przykład z księdza Jana. I ten 
szacunek, uznanie, jest nie tylko ze strony społeczeństwa, ale również i duchowieństwa, 
które również z Księdzem Janem współpracuje. Również będąc wychowawcą pragnę 
szczególnie gorąco zaznaczyć wdzięczność młodzieży za to, co Ksiądz robi tutaj cały czas 
w naszej społeczności. Z tej okazji pragnę tylko życzyć dużo zdrowia i wytrwałości. Proszę 
cieszyć się tym tytułem. To jest tylko skromne podziękowanie. Nic więcej nie możemy 
uczynić. Serdecznie dziękujemy.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik odczytała uzasadnienie do uchwały w sprawie 
nadania tytułu „Honorowego Obywatela Gminy Kostomłoty”. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła i Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik wręczyli Księdzu 
Proboszczowi Kanonikowi Janowi Hruszowcowi Akt Nadania Tytułu Honorowego Obywatela 
Gminy Kostomłoty, statuetkę oraz kwiaty. 
 
Ksiądz Kanonik Jan Hruszowiec – Przy okazji nadania tytułu rozpowiadam wszystkim 
paniom po okolicy, że jeżeli się gdzieś pojawię wieczorem, to ma mnie każda pani 
przenocować i ugościć. Bardzo serdecznie dziękuje wszystkim i powiem tak. Kiedyś 
mieliśmy taką babcię w domu, która miała 99 lat. I gdyby nie śmierć mojej mamy, byłaby 
osiągnęła 100. I myśmy nieraz tak przy tej babci posiadali jako dzieci i mówili, babciu 
dochodzisz do setuni, a ona mówiła – dzieci, kiedy mi to tak przeleciało. Ja dzisiaj 
powtarzam to samo. Kiedy mi przeleciało to 36 lat.  Pamiętam ten dzień 20 czerwca 1975 
r. z proboszczem jechaliśmy tutaj i szukaliśmy, gdzie ta miejscowość. Zajechaliśmy za 
daleko, patrzymy taka potężna dziura i myślę sobie, Boże już się zaczyna. I tak ta robota 
trwała przez cały czas. Ponadto miałem trzy kościoły i cztery szkoły ośmioklasowe. 
Jechałem rano, przyjeżdżałem wieczorem i tak to się ciągło. Przychodzi ten czas, kiedy 
trzeba zakończyć, opuścić. Trudno mi się rozstać z pszczółkami, dlatego trzymam je 
dalej. Bóg zapłać.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Chciałam zaznaczyć, że my dziękujemy, a 
nie żegnamy.  
 
Ad. 7. 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Wracamy do pkt. 7. Dostaliście państwo 
regulaminy turnieju wsi. Chciałabym, aby dzisiaj do wiceprzewodniczącego wpłynęły 
zgłoszenia od sołtysów i radnych, które wsie chcą brać udział w turnieju, i które chcą 
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organizować turniej. Chciałabym wiedzieć, czy mamy zapewnione pieniądze na 
organizację turnieju i nagrody. 
 
Elżbieta Czarnota Skarbnik Gminy – Na następnej sesji będzie podana kwota. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Bierzemy udział w Powiatowym Turnieju 
Gmin. Dnia 12 czerwca turniej odbędzie się w Osieku, natomiast 19 czerwca w 
Malczycach. Pierwsza edycja była w Miękini, otrzymaliśmy 3 puchary za zajęcie I miejsca. 
Pani sołtys z Bogdanowa zaprasza na Dzień Dziecka w sobotę.  
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła - Musimy odwołać zaplanowane zebranie z sołtysami. O 
terminie powiadomimy na piśmie. Na pewno będzie to po 11 czerwca. Druga sprawa. 
Dnia 11 czerwca w GOK odbędzie się debata na temat strategii gminy w sferach sportu, 
kultury, rekreacji i turystyki. Debata będzie prowadzona metodą open space, co oznacza, 
że każdy z uczestników uzyska prawo wypowiedzenia się. My realizujemy ten projekt i 
korzystamy ze środków zewnętrznych. Środki zewnętrzne jednak mają swoje wymogi. 
Może się okazać, że nie dostaniemy pieniążków i nie zaktualizujemy strategii. Wymogiem 
jest uczestniczenie w debacie minimum 60 osób. Mam prośbę, aby radni, sołtysi, rady 
sołeckie przybyli. Rozpoczynamy o godz. 17.00.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – W Budziszowie jest zaplanowany 11 czerwca 
turniej piłki nożnej między sołtysami i radnymi. Mecz rozpocznie się o 14.00.  
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Chciałem powiedzieć, że na dzień dzisiejszy rozpatrywane 
są dwie lokalizacje biogazownii (w obrębie stacji transformatorowej na strefie 
gospodarczej w obrębie Wichrowa i na skrzyżowaniu drogi z Sokolnik do Samsonowic na 
planowanej strefie przemysłowej w pobliżu byłej cukrowni. Może też trafić się zmiana tej 
lokalizacji. Rozważamy każdą dobrą propozycję. Najlepiej byłoby, gdyby lokalizować je w 
pobliżu hodowli i tutaj w grę wchodzi Bogdanów i Wichrów. Ja będę na bieżąco 
informował. Wydaje mi się, że hasło, które ma być zrealizowane do roku  2020, że 
biogazownia ma być w każdej gminie, chodzi o to, żeby wybrać dobrą firmę, właściwego 
partnera i właściwą lokalizację. Jeśli chodzi o sprawy związane z zagospodarowaniem 
Zboru, to na etapie trwania rozmów, nie chciałbym informować o zamierzeniach. Pragnę 
zapewnić, że nie jest to działalność budząca jakiekolwiek kontrowersje. Kiedy już  będzie 
transakcja sfinalizowana, będę mógł przybliżyć więcej szczegółów.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Czy są pytania? Nie widzę. 
 
Ad. 8. 
Marian Fita - Tak się zdarzyło, że w tej chwili mamy duże przedsięwzięcie na terenie 
miejscowości  Kostomłoty i Zabłoto, związane z przebudową drogi powiatowej. W związku 
z tym, wypada wiele nieprawidłowości, które staramy się usuwać w trakcie trwania tej 
budowy. Dzisiaj na spotkaniu  z panem wicestarostą, wójtem zostało wskazane kilka 
spraw, które wymagają rozpatrzenia i wręcz pilnego usunięcia. Dostaliśmy zapewnienie 
pana wicestarosty o tych studzienkach na ul. Średzkiej, ale inaczej to wygląda, jak to się 
dostaje na piśmie. Dlatego bardzo bym prosił, aby wystąpić w trybie pilnym na piśmie, że 
te wszystkie studzienki muszą być podniesione do poziomu asfaltu, ponieważ przed 
przebudową w wielu miejscach były uszkodzone, zarwane i były zapewnienia, że przy 
remoncie drogi będzie to zrobione. Sprawa dotyczy naszego przystanku. Ja też w 
poprzedniej kadencji zgłaszałem temat zniszczenia, oplakatowywania przez różne 
komitety wyborcze. Nie było reakcji. Uważam, że to jest niszczenie mienia. Musimy 
podjąć decyzję, że zakupimy nowy przystanek, bo ten nie nadaje się w zupełności do 
użytkowania. Sprawa dotyczy GOK. Przedstawiłem ten problem wcześniej. Wejście do 
GOK. Chciałem powiedzieć, że elewacja, taka jak jest w tej chwili, nie wyglądała nigdy w 
ten sposób. Potrzebne są świetlice wiejskie, ale GOK zalewa i z góry, i z boku. I do tego 
walące się schody. Tym bardziej, że prawdopodobnie  z Sanepidu wychodzi jakieś pismo 
w tej sprawie. Chcę złożyć wniosek formalny i poddać go pod głosowanie, jeżeli chodzi o 
oświetlenie ulicy Świerkowej. Tam kiedyś były 2 lampy. Przy modernizacji oświetlenia 
okazało się, że te lampy nie były zarejestrowane i dzisiaj zostały zlikwidowane całkowicie. 
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Na tamtej ulicy mocno zaciemnionej mieszka już kilka rodzin. Uważam, że dzisiaj 
oświetlamy prywatne osiedla, stać nas na to, bo i takie są sytuacje. Tu w tym miejscu 
składam wniosek formalny i proszę o przegłosowanie, aby ustawić 2 lampy w okolicach 
ul. Świerkowej.  
 
Zofia Heller-Sypek – Może najpierw radni by to zobaczyli, bo ja nie wiem, jak to wygląda. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Nad oświetleniem pracowaliśmy. Mamy dość 
dużo punktów, bo ponad 180 naniesionych, gdzie lampy są niezbędne. Bo to nie tylko w 
Kostomłotach, ale  każdej jednej wsi.. W Piotrowicach ja też panu pokarzę ciemne ulice, 
gdzie jest niebezpiecznie. Na pewno zajmiemy się tą sprawą. Trzeba znaleźć pieniądze i 
globalnie zająć się tą sprawą i przystąpić do oświetlenia punktów na całej gminie. Pan 
wójt na pewno odpowie. Jeśli chodzi o przystanek, to każdy w ramach funduszu 
sołeckiego. Tak żeśmy ustalili w Piotrowicach i teraz serce by mnie bolało, bo robiłam to z 
funduszu sołeckiego, a tutaj będą robić za dodatkowe środki. Wójt ustosunkuje się, a my 
o tym porozmawiamy na spotkaniu w tym miesiącu. 
 
Leszek Wicha – Ja w kwestii formalnej. Jeśli pan radny złożył wniosek, to musimy go 
przegłosować. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – To jest punkt wnioski i zapytania. Wójt 
Gminy Wacław Jaskuła – Wniosek został przyjęty i dostanie na piśmie odpowiedź. My nie 
głosujemy uchwał w tej sprawie.  
 
Ad.9 
Halina Lech - Spotkanie sołtysów przeciągnie się w czasie. Mam kilka takich uwag, 
wniosków mieszkańców. Przede wszystkim, jeżeli chodzi o nasz plac zabaw. Tam nie ma 
dostępu do naszych dzieci, dlatego że brama jest cały czas zamykana przez osoby, które 
zamieszkują nad świetlicą, stoją tam auta, a na bramie jest „uwaga zły pies”. Ja bym tam 
nie weszła z dzieckiem.  Druga sprawa. Jak się wjeżdża od Kątów, Samsonowic, chodzi 
mi o drogę łączącą naszą wieś ze Świdnicą Polska. Tam jest bardzo duży ruch i auta 
jeżdżą bardzo szybko. Ograniczenie szybkości to nic nie pomorze. Muszą tam być jakieś 
hopki, znak „ograniczenie prędkości” niewiele pomoże. Jest posesja nr 16, która jest 
opuszczona, tam są chaszcze bardzo wysokie. Nawet jak się wyjeżdża ze środka wioski, 
to nie widać, czy tam coś jedzie, czy nie. Tam już kilka razy było ostre hamowanie. Tam 
jest bardzo dużo małych dzieci, które bezpośrednio z domu wyjdą i samochód je zgniecie. 
Tamto miejsce jest makabryczne. Jest problem z dwiema posesjami - nr 11 i 16 nikt nie 
mieszka, tam są straszne chaszcze powyżej metra. Legną się tam zaskrońce i inne 
żyjątka. To nie są żarty. Przy tych posesjach są drzewa, które mają uschnięte konary i 
spadają. 
 
Stanisław Chojecki – Ja mam pytanie, czy gmina będzie kosić tereny zielone np. w 
Wilkowie koło przystanku. Koło kościoła i świetlicy kosimy sami, a tamte tereny są gminy. 
Co ze sprzątaniem przystanków. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Czy chciałby pan odpowiedzieć teraz? 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Przeważnie jest tak, że następnego dnia interweniuję. Nie 
będę się wywodził, ale ważniejsze jest, żeby był skutek.  
 
Kazimierz Buba - Tematem posiedzenia Komisji Gospodarki Powiatu będzie organizacja 
skupu zburz i rzepaku. Wezmą w nim udział jednostki skupujące. Zapraszamy 
przedstawicieli rolników. Proszę się do mnie zgłosić, a Biuro Rady Powiatu przyśle 
zaproszenie. Na pewno będzie temat łatana dziur na drogach powiatowych. Podpisana 
została umowa z innym wykonawcą na 300 t grysu i myślę, że w ciągu 2 tygodni 
wszystkie dziury na drogach powiatowych zostaną załatane. Jeśli byłyby uwagi, to proszę 
sygnalizować. Chciałem powiedzieć, ze dostałem dwa wnioski od sołtysów, w sprawie 
lustra w Karczycach i Jenkowicach i w ciągu miesiąca te lustra zostały zamontowane. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – W Szymanowicach pracowały patchery na 
wielkich dziurach powiatowych i firma wróci na cały teren gminy. 
 
Halina Lech - Ja tam byłam, byłam zresztą u pana wójta zresztą. Na drodze z panami 
wywiązała się dyskusja Połączyli mnie ze swoim kierownikiem, który mnie po prostu 
zastraszał. Powiedział, ze jeśli mi się nie podoba, to on zabiera ludzi. Nie jesteśmy 
dziećmi i nie bawimy się w piaskownicy.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Od czerwca będą cztery pathery  
zewnętrzne i tutaj też uczulam, żeby sprawdzać, patrzeć, jak wykonują pracę. 
 
Marian Fita - Dzisiaj na spotkaniu było mówione, że tam na ul. 1-go Maja będą wjazdy 
odtwarzane, zasypane tłuczniem, coś takiego pan mówił. Chciałem przypomnieć, że tam 
wjazdy były betonowe. 
 
Edmund Winiarski - Ja chciałem się poskarżyć na urzędników, konkretnie chodzi mi o plac 
zabaw. W jesieni kupiłem ogrodzenie, słupki, natomiast nie mogę tego zamontować, 
ponieważ przez naszą wieś przebiega droga powiatowa i musi być pas drogowy. Kiedy 
jestem w Kostomłotach idę do pracowników i proszę o interwencję. Tam musi być 
geodeta i trzeba zrobić mapkę. Trwa to już ponad rok czasu. Druga sprawa. Mamy 
świetliczkę małą i sklep. W tej chwili jest już sklep otwarty i problem w tym, że właściciel 
te wszystkie urządzenia ze sklepu z lat 70 złożył  w świetlicy. W jesieni był robiony dach 
na sklepie, a w miesiącu maju na świetlicy. Na świetlicy są założone rynny, natomiast te 
6-8 m na sklepie nie są założone. Najgorzej wyszła sprawa opierzenia i fasady. 
Opierzenia trzeba było zrobić razem. W tej chwili nie ma to żadnego wyglądu. 
Rozmawiałem na ten temat z panem Bartoszewskim. 
 
Joanna Bronowicka - Jest dzierżawca, który wynajmuje budynki od ANR-u. jedna ze 
stodół, która jest wzdłuż drogi została częściowo zburzona. Został cały gruz i ściana 
niezabezpieczona. W trakcie burzenia było to zabezpieczone. Teraz zbliżają się wakacje i 
tam zaczną chodzić dzieci.  
 
Sylwester Halerz - Otrzymałem odpowiedź od pana, która mnie wogóle nie 
satysfakcjonuje. Ja nie pytałem o koszty, ale czy gmina będzie łożyć na koszenie 
wszystkich boisk, czy tylko dla niektórych drużyn. Może bym proponował, żeby się radni 
wypowiedzieli w tej sprawie. Moim zdaniem trzeba traktować wszystkich jednakowo. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos? Nie 
widzę.  

 
Ad. 11. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Wszyscy radni otrzymali kserokopię opinii 
Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Wójta Gminy Kostomłoty 
sprawozdaniu rocznym z wykonania budżetu gminy Kostomłoty za rok 2010 (uchwała Nr 
V/101/2011 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z 27 
kwietnia 2011 r.). Wnoszę więc, aby nie odczytywać opinii. Kto jest za nie odczytywaniem 
opinii RIO proszę o podniesienie ręki. 
Kto jest za  - 15 głosów za 
Kto jest przeciw –  0 głosów 
Kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy są zapytania? Nie 
widzę.  
 
Ad. 12. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Gminy Kostomłoty za 2010 rok. 
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Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Poproszę o opinię Komisji Budżetu, 
Finansów i Rozwoju Gospodarczego.  
 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Zofia Heller-Sypek 
– Komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu Gminy Kostomłoty za 2010 rok. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy są zapytania w 
sprawie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 
Kostomłoty za 2010 rok? Nie widzę. Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania 
nad odczytanym projektem uchwały. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Gminy Kostomłoty za 2010 rok? 

  kto jest za  - 15 głosów za 
  Kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosy 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Gminy Kostomłoty za 2010 rok została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 13. 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Proszę Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej o przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kostomłoty o 
udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Kostomłoty za 2010 rok. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Mariusz Żałobniak odczytał uchwałę Nr 12/3/11 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kostomłoty z dnia 9 maja 2011 r. w sprawie wniosku o 
udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Kostomłoty za 2010 r. (uchwała stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu). 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Odczytany został wniosek Komisji 
Rewizyjnej. Otwieram dyskusję. Czy są zapytania w tej sprawie? Nie widzę. 
 
Ad. 14. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Wszyscy radni otrzymali kserokopię opinii 
Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy Kostomłoty za 2010 r. (uchwała Nr V/125/2011 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z 24 maja 2011 r.). Skład 
Orzekający RIO postanowił wydać pozytywną opinię o wniosku Komisji Rewizyjnej o 
udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Kostomłoty za 2010 r.   
 
Ad. 15. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały Rady Gminy 
Kostomłoty w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kostomłoty absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu za 2010 rok.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Przypominam, że jest to głosowanie jawne. 
Uchwałę w sprawie absolutorium rada gminy podejmuje bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu rady gminy. Otwieram dyskusję. Czy są pytania? Nie widzę. 
Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania nad odczytanym projektem uchwały. 
Kto jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kostomłoty 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2010 rok.  

  kto jest za  - 15 głosów za 
  Kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik –  Stwierdzam, że uchwała w sprawie 
udzielenia Wójtowi Gminy Kostomłoty absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2010 
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rok została podjęta jednogłośnie. Gratuluję Panie Wójcie. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła - W tym momencie chciałem wyrazić gorące podziękowania 
za  udzielenie absolutorium. Ten akt dzisiejszy jest również uznaniem dla pracowników 
zaangażowanych w te zadania, które realizujemy, ale nie tylko. Bo przecież tak naprawdę 
bardzo dużo osób z terenu gminy angażuje się w przedsięwzięcia, które w naszych 30 
miejscowościach są realizowane. Dzisiejsze głosowanie jest również dla mnie sygnałem 
do jeszcze lepszego działania. Do jeszcze większej troski, o to wspólne dobro dla naszej 
gminy. Dziękuję bardzo.  
 
Ad.16. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany 
budżetu Gminy Kostomłoty.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Dzisiaj radni otrzymali II projekt uchwały w 
sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty. Projekt był dyskutowany na Komisji Budżetu, 
Finansów i Rozwoju Gospodarczego.  
 
Zofia Heller-Sypek - Projekt został zmieniony na wniosek Komisji Budżetu, Finansów i 
Rozwoju Gospodarczego. Komisja proponuje wykreślić z dochodów i wydatków kwotę 
196.269 zł (dotacja przekazana na finansowanie pomocy dydaktycznych w szkołach oraz 
pokrycie kosztów na to zadanie) celem analizy, ponieważ nie mamy pełnych informacji ze 
strony dyrektora GOOSz. Połowa jest od wojewody, a połowę należy przekazać z gminy. 
Chcemy to jeszcze raz przeanalizować i wtedy podejmiemy stosowną uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Komisja wnosi o wykreślenie zadania w 
całości po stronie dochodowej i wydatkowej, jeżeli chodzi o place zabaw. Poproszę panią 
skarbnik, aby wyjaśniła na czym polegają zmiany Komisji Budżetowej.  
 
Elżbieta Czarnota – W zał. Nr 1 zostanie wykreślona kwota 160.250 zł w dz. 700 oraz w 
dz. 801 kwota 196.269 zł. To będzie wykreślone po stronie dochodów. W dz. 02 
szczegółowo omówiła wszystkie zmiany wprowadzone do projektu uchwały nr II. 
W zał. Nr 2 w dz. 010 zamiast kwoty -49.019 zł będzie kwota -15.000 zł. W dz.801 
zostanie wykreślony § 424 i § 605 oraz w zał. nr 3 zostanie wykreślona inwestycja – 
utworzenie i modernizacja szkolnych placów zabaw. I w związku z tym zmieni się plan po 
zmianach.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Kto jest za przyjęciem wniosku Komisji 
Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego proszę o podniesienie ręki.  
Kto jest za  - 13 głosów za 
Kto jest przeciw – 0 głosów 
Kto się wstrzymał – 1 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Przystępujemy do głosowania nad 
projektem uchwały po zmianach (wariant II). Otwieram dyskusję. Czy ktoś ma pytania?       
Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za  - 13 głosów za 
Kto jest przeciw – 0 głosów 
Kto się wstrzymał – 1 głos. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała nr VII/33/11 w 
sprawie zmiany budżetu gminy Kostomłoty na rok 2011 została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.17. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie zadania inwestycyjnego 
„Odnowienie pokryć dachowych na gminnych obiektach użyteczności publicznej w 
miejscowościach: Kostomłoty, Osiek, Jarząbkowice, Budziszów, Piersno, Zabłoto, 
Paździoro, Jenkowice, Piotrowice”. 
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Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś ma pytania?       
Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za  - 15 głosów za 
Kto jest przeciw – 0 głosów 
Kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie zadania inwestycyjnego 
„Odnowienie pokryć dachowych na gminnych obiektach użyteczności publicznej w 
miejscowościach: Kostomłoty, Osiek, Jarząbkowice, Budziszów, Piersno, Zabłoto, 
Paździoro, Jenkowice, Piotrowice” została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 18. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
programu  przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar w rodzinie, w gminie 
Kostomłoty na lata 2011-2015. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś ma pytania?       
Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za  - 13 głosów za 
Kto jest przeciw – 0 głosów 
Kto się wstrzymał – 2 głosy 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie przyjęcia 
programu  przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar w rodzinie, w gminie 
Kostomłoty na lata 2011-2015 została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 19. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Wnioskuję, aby nie odczytywać projektu 
uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
terenów wsi Wichrów oraz terenów położonych w południowej części wsi Kostomłoty dla 
działki nr 485/3, AM-2, obręb Kostomłoty. Kto jest za nie odczytywaniem projektu 
uchwały proszę o podniesienie ręki. 
Kto jest za  - 15 głosów za 
Kto jest przeciw – 0 głosów 
Kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś ma pytania?       
Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za  - 15 głosów za 
Kto jest przeciw – 0 głosów 
Kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów wsi Wichrów oraz terenów 
położonych w południowej części wsi Kostomłoty dla działki nr 485/3, AM-2, obręb 
Kostomłoty została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 20. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Wnioskuję, aby nie odczytywać projektu 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Kostomłoty dla obszaru położonego w obrębie Godków. Kto jest za 
nie odczytywaniem projektu uchwały proszę o podniesienie ręki. 
Kto jest za  - 15 głosów za 
Kto jest przeciw – 0 głosów 
Kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś ma pytania?       
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Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za  - 15 głosów za 
Kto jest przeciw – 0 głosów 
Kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Kostomłoty dla obszaru położonego w obrębie Godków została podjęta 
jednogłośnie. 
 
Ad. 21. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Wnioskuję, aby nie odczytywać projektu 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Kostomłoty dla obszaru położonego w obrębie Bogdanów. Kto jest 
za nie odczytywaniem projektu uchwały proszę o podniesienie ręki. 
Kto jest za  - 15 głosów za 
Kto jest przeciw – 0 głosów 
Kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś ma pytania?       
Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za  - 15 głosów za 
Kto jest przeciw – 0 głosów 
Kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Kostomłoty dla obszaru położonego w obrębie Bogdanów została podjęta 
jednogłośnie. 
 
Ad. 22. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Wnioskuję, aby nie odczytywać projektu 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Kostomłoty dla obszaru położonego w obrębie Mieczków. Kto jest 
za nie odczytywaniem projektu uchwały proszę o podniesienie ręki. 
Kto jest za  - 15 głosów za 
Kto jest przeciw – 0 głosów 
Kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś ma pytania?       
Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za  - 15 głosów za 
Kto jest przeciw – 0 głosów 
Kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Kostomłoty dla obszaru położonego w obrębie Mieczków została podjęta 
jednogłośnie. 
 
Ad. 23. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi na kierownika GOPS w Kostomłotach. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś ma pytania?       
Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za  - 14 głosów za 
Kto jest przeciw – 0 głosów 
Kto się wstrzymał – 1 głos 
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Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie 
rozpatrzenia skargi na kierownika GOPS w Kostomłotach została podjęta. 
 
Ad. 24. 
Iwona Ryszka – Są zadnia wśród radnych, że tegoroczna edycja Turnieju Wsi nie powinna 
się odbyć, a pieniądze należałoby przeznaczyć na remont GOK. 
Nie był składany jeszcze wniosek. Schody wymagają natychmiastowej naprawy. Pani 
dyrektor przedstawiła kosztorys – kwota ok. 15.000 zł. Natomiast mówiła też o tym, że 
po rozmowach z różnymi wykonawcami remont może się zamknąć w granicach 10.000 zł. 
Pan radny słusznie zauważył, że Sanepid wystosował zalecenia i schody trzeba będzie 
zrobić jak najszybciej. Kwota na Turniej wystarczyłaby na remont, więc może ta 
inwestycja mogłaby się odbyć.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Do piątku oczekujemy na chętnych do 
organizacji turnieju. Ja myślę, że tym tematem można się zająć na najbliższym 
spotkaniu, nie podejmując dzisiaj pochopnej decyzji. Przypominam, że turniej nie ma na 
celu tylko wyciagnięcie pieniędzy, ale też jest t integracja, zabawa dla dzieci. Zaznaczam, 
ze organizacja wypoczynku dla dzieci nie jest tak rozpowszechniona na poszczególnych 
wsiach, jak edycja turnieju. Zawsze uważaliśmy, że jest to potrzebne. Zapoznajcie się z 
sytuacją na wsiach.  
 
Ryszard Janiec - Zapraszam jutro wójta na inwestycję do Zabłota. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła - Jutro mnie nie będzie.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos? Nie 
widzę. 
 
Ad. 25. 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Sprawa jest dość istotna, ponieważ biorę udział już od 2 lat 
w pracach ARAW-u dotyczących wspólnej gospodarki odpadami. Pragnę poinformować, że 
sejm 13 maja uchwalił ustawę, o której mówiłem na wszystkich zebraniach wiejskich. 
Sprawa ta dotyka bezpośrednio każdego mieszkańca, wnosi wiele rzeczy, których do tej 
pory nie było, pozwoli w sposób racjonalny mówić o gospodarce odpadami. W tej chwili 
nawet Wrocław, który chciał wybudować spalarnię, nie ma gwarancji, ze odpady trafią do 
spalarni, ponieważ miasto nie jest właścicielem odpadów. Właścicielem odpadów są firmy, 
które od właścicieli nieruchomości te odpady zabierają. Gmina Kostomłoty przystąpiła do 
projektu realizowanego przez ARAW. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła przedstawił prezentację multimedialną nt. - Ocena 
strategiczna systemu gospodarki odpadami na terenie Aglomeracji Wrocławskiej na lata 
2010-2020. 
 
Ad. 26. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Kończymy obrady X sesji.  
 
Obrady trwały od godz. 14.00 do godz. 16.15. 
 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała Anna Orzechowska 
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Załącznik nr 1 

 
SPRAWOZDANIE WÓJTA 

z wykonania uchwał Rady Gminy Kostomłoty 
podjętych na IX sesji w dniu 27.04.2011 r.  

 
 

1. Uchwała Nr IX/55/11 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na rok 
2011. 
Plan po zmianach: 
- dochody budżetu gminy 20.595.096,60 zł 
- wydatki budżetu gminy 25.629.913,60 zł. 
Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego 
we Wrocławiu oraz RIO we Wrocławiu. 
 
2. Uchwała Nr IX/56/11 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na  
finansowanie planowanego deficytu w budżecie gminy Kostomłoty na 2011 r. 
Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego 
we Wrocławiu oraz RIO we Wrocławiu. 
 
3. Uchwała Nr IX/57/11 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej  
Gminy Kostomłoty. 
Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego 
we Wrocławiu oraz RIO we Wrocławiu. 
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